
Zápis č. 4  
z jednání Komise na podporu prodeje vojenských bytů  

dne 26. dubna 2011  
Účastníci jednání: 

(dle prezenční listiny, která je uložena u tajemnice komise)   

 
Mgr. Bořek Černovský, Bc. Jitka Synková, Dr. Tomáš Finger, Pavla Janecká, Lenka Kabrhelová,  

Ing. Lubomír Lampert, Ing. Scholz Vladimír, Ing. Šmerda Miroslav 
 

Nepřítomna: Jarešová Martina  

 
Předseda komise Mgr. Černovský přivítal členy komise a zahájil jednání podáním informací: 

   
- Městskou částí Praha 17 byla zpracována nová žádost o svěření nepotřebných pozemků 

armády pod č. j.  ÚMČP17 006189/2011 dne 21. 3. 2011 a spolu s Usnesením Rady MČ Praha 

17 č. 11.56 ze dne 17. 3. 2011 a geometrickými plány zaslána na MO k rukám ministra  
RNDr. Alexandra Vondry. Jako podpora tohoto záměru byla odeslána na MO obdobná žádost  

i jménem primátora hlavního města Prahy. 
  

-  Při jednání Komise na podporu prodeje vojenských bytů byli přítomní seznámeni se zněním 
obou uvedených dopisů. Rovněž tak byla předsedou komise Mgr. Černovským citována  

 i odpověď MO ze dne 15. dubna pod č. j. 115-5/2011-2697, kterou byl ministrem obrany  

 pověřen generální sekretář Ing. Jan Vylita. Z uvedené odpovědi vyplývá, že MO požaduje na 
 podporu řádného doložení a zdůvodnění veřejného zájmu zpracování podrobného projektu na 

 využití pozemků – např. příjezd vozů Integrovaného záchranného systému a požární ochrany, 
 účely sportovní a tělovýchovné (plochy sportovišť), péče o životní prostředí (zeleň a sadové 

 úpravy), pro práci s dětmi a mládeží (dětská hřiště s herními prvky) apod.  

   
- Mgr. Černovský informoval, že již v únoru t. r. Rada MČ Praha 17 uložila Odboru správy 

obecního majetku zpracovat analýzu požadavků MF a MO na prokázání veřejného zájmu, jenž 
bude převodem pozemků naplněn. Odbor tento úkol doposud nesplnil, proto Mgr. Černovský 

navrhne Radě MČ na jednání dne 27. 4. 2011, aby bylo odboru správy majetku opakovaně 
uloženo tento projekt zpracovat s termínem splnění do 25. 5. 2011. 

 

- Členové komise byli seznámeni s interním materiálem MF „Sjednocení podmínek bezúplatných 
převodů dle zákona č. 219/2000 Sb., o majetku České republiky a jejím vystupování 

v právních vztazích, na kraje a obce“, definující veřejný zájem dle představ MF. 
 

- Dále Mgr. Černovský informoval o navržené změně územního plánu, o které bude následně 

podána informace na MO (zajištění výstavby garáží i po ev. odprodeji pozemků) 
 

- Bylo konstatováno, že na MF se problematikou zabývá odbor Majetkoprávní – ředitelka odboru 
JUDr. Renata Vilhelmová. 

 

- Na dotazy ohledně parkování a činnosti strážníků městské policie na území MČ Praha 17 
odpověděla pí starostka  

 
Závěr: 

1. Mgr. Černovský bude kontaktovat Prahu 6 jako vlastníka části pozemků s dotazem ohledně 
neprovedené změny zápisu o převodu pozemků v katastru nemovitostí 

2. Pro řešení situace s Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových předá Dr. Finger 

kontakt na pracovníka, který se touto problematikou zabývá 
 

Dle dohody bude další jednání komise svoláno koncem května, termín bude upřesněn. 
 

Zapsala: H. Fulínová  

Ověřil: Mgr. Bořek Černovský  


